
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΤΥΠΟΥ &
ΜΕΣΩΝ ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ

Ελσίνκι, 11 Δεκεμβρίου 1999

Ο Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Γιάννος Πατταντωνί- 
ου, απαντώντας σε ερώτηση της ΕΡΤ, έκανε την ακόλουθη δήλωση:

ΕΡΩΤΗΣΗ: Κύριε Υπουργέ, οι χθεσινοβραδυνές θετικές εξελίξεις, εδώ στο 
Ελσίνκι, πιστεύετε ότι θα επηρεάσουν τις οικονομικές εξελίξεις στην Ελλάδα 
και την πορεία προς την ΟΝΕ;

Γ. ΠΑΠΑΝΤΩΝΙΟΥ: Η χθεσινή απόφαση του Ευρωπαϊκού Συμβουλίου απο
τελεί μια μεγάλη νίκη για την Ελλάδα και βεβαίως κερδίζει και η ελληνική οικο
νομία. Διότι η ελληνική οικονομία λειτουργεί σε ένα πολιτικό περιβάλλον, το 
οποίο θα είναι πλέον σαφώς βελτιωμένο, τόσο σε ό,τι αφορά τις σχέσεις της 
Ελλάδας με την Τουρκία και τις προοπτικές που διανοίγονται για στενότερη 
συνεργασία σε όλους τους οικονομικούς τομείς, όσο και σε ό,τι αφορά τις 
σχέσεις της Ελλάδας με την Ευρωπαϊκή Ενωση, διότι αίρεται ένα πρόβλημα 
και ταυτόχρονα προωθούνται πάρα πολύ ουσιαστικά τα εθνικά μας συμφέρο
ντα, ιδιαίτερα για το Κυπριακό και τη διαδικασία της επίλυσης των διαφορών 
μέσω του Διεθνούς Δικαστηρίου της Χάγης.
Διαμορφώνεται ένα πολύ θετικό περιβάλλον, ένα πολύ θετικό κλίμα για την 
παραπέρα ανάπτυξη της ελληνικής οικονομίας, μέσα στο οποίο θα ολοκλη
ρωθεί και η ενταξιακή μας πορεία προς την ΟΝΕ, το πρώτο εξάμηνο του 
2000. Αυτό είναι ένας πολύ καλός οιωνός για την ένταξη στην ΟΝΕ, η οποία 
θα προχωρήσει απρόσκοπτα και χωρίς να επηρεάζεται από πολιτικούς προ
βληματισμούς ή οποιαδήποτε άλλα εμπόδια. Όχι γιατί υπήρχαν εμπόδια, αλλά 
καλή είναι αυτή η εξέλιξη και για την Ελλάδα και για την εθνική μας οικονομία.
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